
De	wijkschouw	is	een	middel	om	kri2sch	te	kijken	naar	de	buurt	en	de	lee6aarheid.	Bestuursleden	
van	Wijkbelangen	Paleiskwar2er	lopen	met	vertegenwoordigers	van	de	gemeente	en	
geïnteresseerde	bewoners	een	ronde	door	de	wijk	en	bespreken	met	elkaar	knelpunten	en	
verbeterpunten.	In	2024	is	dit	gebeurd	in	de	maanden	april	en	oktober.	In	dit	verslag	kunt	u	lezen	
wat	de	resultaten	hiervan	zijn.	

VERSLAG	WIJKSCHOUW	2024	

In	2024	hebben	we	twee	keer	de	ronde	gelopen	met	de	wijkregisseur.	Daarbij	is	vooral	de	situa<e	
m.b.t.	groen	onder	de	aandacht	geweest.	We	plannen	voor	2025	een	wat	ruimere	wijkschouw	waarin	
ook	de	huidige	en	toekoms<ge	verkeerssitua<e	aan	de	orde	zullen	komen.		

Kopse	kant	van	de	Herautstraat	

Deze	zijstraat	is,	naast	de	tussenstraat	tussen	Markiezenhof	en	Prinsenhof,	nog	de	enige	straat	waarin	
geen	groen	te	vinden	is.	In	juli	hebben	we	contact	gehad	met	een	vertegenwoordiger	van	Brabant	
Water.	Deze	organisa<e	wil	graag,	samen	met	UWV	en	de	aangrenzende	vve’s	de	straat	vergroenen.	
Brabant	Water	neemt	het	ini<a<ef	hierin	en	kan	op	ondersteuning	vanuit	Wijkbelangen	rekenen.	

De	Hellingbaan	aan	de	Hugo	de	Grootlaan	

Deze	hellingbaan	is	aangelegd	door	de	gemeente	n.a.v.	het	feit	dat	het	troIoir	aan	de	Statenlaan	
<jdelijk	niet	te	gebruiken	is.	De	alterna<eve	route	langs	de	vijver	heeK	aan	het	uiteinde	trapjes	naar	
de	Hugo	de	Grootlaan	en	daarom	is	de	hellingbaan	er	gekomen	voor	minder	validen	en	mensen	met	
kinderwagens.	Wij	vragen	ons	af	of	mensen	er	daadwerkelijk	gebruik	van	maken,	omdat	het	pad	
naast	de	vijver	immers	best	las<g	begaanbaar	is	met	een	voertuig.	Graag	horen	we	reac<es.	

Vergroening	van	de	Bordeslaan	

In	het	voorjaar	zijn	de	plantvakken	gevuld	en	de	beplan<ng	lijkt	het	nu	heel	goed	te	doen.	Op	
sommige	plekken	is	de	vulling	echter	wat	karig.	Volgens	de	ambtenaar	is	de	beplan<ng	uitbesteed	
aan	een	aannemer	die	één	jaar	verantwoordelijk	blijK.	Aan	het	einde	van	die	periode	controleert	de	
gemeente	de	vakken	en	moet	de	aannemer	zorgen	voor	goed	gevulde	vakken.	Daarna	wordt	het	
aangeplante	groen	meegenomen	in	het	jaarlijkse	onderhoud	<jdens	het	‘plantseizoen’	van	oktober	
tot	maart,	de	zogenoemde	‘inboet’.	In	het	voorjaar	zal	de	beplan<ng	dus	weer	aangevuld	zijn.	

Fietsenrekken	De	Croon	

Op	verzoek	van	bewoners	van	De	Croon	zijn	de	fietsenrekken	waar	vaak	‘weesfietsen’	in	stonden,	
verwijderd.		

Hoek	Bordeslaan	/	Spiegeltuin,	illegaal	parkeren	

De	gemeente	heeK	op	ons	verzoek	twee	betonnen	kogels	geplaatst,	waardoor	op	deze	hoek	niet	
meer	geparkeerd	kan	worden.	Hoewel	het	illegaal	kort	parkeren	op	deze	kruising	daarmee	niet	
geheel	is	opgelost,	zijn	we	toch	blij	dat	in	ieder	geval	een	deel	van	dit	probleem	is	opgelost.	Het	zijn	
vaak	‘aTalers’	van	Jumbo	en	Happy	die	hun	auto	even	parkeren,	waardoor	gevaarlijke	situa<es	
ontstaan.		

Het	verhaal	doet	de	ronde	dat	deze	aTalers	een	kwar<er	gra<s	zouden	kunnen	parkeren	in	de	garage	
onder	de	vijver,	maar	dat	is	onterecht!	

Vuilcontainers	van	bedrijven	in	de	Bordeslaan	

In	het	verleden	waren	er	veel	klachten	over	deze	vuilcontainers	omdat	ze	onbeperkt	buiten	stonden,	
waardoor	ze	een	bron	waren	van	stank	en	zwerfvuil.	De	containers	mogen	echter	alleen	buiten	staan	



op	de	dagen	waarop	ze	worden	geledigd.	Handhaving	ziet	daar	streng	op	toe	en	deelt	bij	overtreding	
op	hoge	boetes	uit.	Het	lijkt	erop	dat	het	probleem	daarmee	is	opgelost.	Wij	zijn	er	blij	mee.	

De	plantvakken	tussen	Terrazzo	en	Belvedère	

Deze	plantvakken	zagen	er	tot	voor	kort	verschrikkelijk	uit	en	we	hebben	daarom	diverse	keren	bij	de	
gemeente	aangedrongen	op	een	fatsoenlijke	aanplant	en	onderhoud.	Bij	onze	laatste	ronde	in	
september	hebben	we	geconstateerd	dat	de	aanplant	inmiddels	is	gebeurd.	Volgens	de	ambtenaar	
was	er	aanvankelijk	iets	niet	goed	gegaan	in	de	overdracht	van	‘het	project’	naar	de	gemeente.	
Inmiddels	is	e.e.a.	geregeld	en	wordt	ook	dit	stukje	Paleiskwar<er	door	de	gemeente	onderhouden.	

Plantvakken	Hofvijver	

Na	jarenlang	‘getob’	met	de	grassen,	die	de	vakken	nooit	goed	leken	te	vullen,	zijn	in	het	voorjaar	de	
vakken	tussen	Jumbo	en	Jheronimustoren	opnieuw	gevuld,	maar	met	wat	taaiere	planten.	De	
plantvakken	staan	er	nu	goed	bij.	Jammer	genoeg	blijken	de	hoeken	van	deze	vakken	toch	niet	
helemaal	bestand	tegen	betreden	waardoor	die	wat	kaal	blijven.	

Plantvakken	einde	Vijverlaan	naast	Magistratenlaan	

Deze	vakken	hebben	er	best	lang	verschrikkelijk	uitgezien.	Zeker	in	de	zomer,	na	een	lange	periode	
van	regen	en	daarna	zon,	spoot	het	onkruid	hier	(maar	ook	in	andere	plantvakken)	de	grond	uit.	
Gelukkig	is	dit	inmiddels	aangepakt	en	liggen	ook	deze	plantvakken	klaar	voor	aanplant.	

Plantvakken	Kanseliersplein	

De	kale	plekken	hierin	zullen	bij	de	jaarlijkse	‘inboet’	worden	gevuld.	Ook	in	deze	vakken	is	de	
wildgroei	aan	onkruid	aangepakt.	

Plantvakken	gevel	Branderijstraat	onder	balkons	

Door	onduidelijkheid	over	het	eigenaarschap	van	deze	plantvakken	is	het	onderhoud	ervan	tot	nu	toe	
problema<sch	verlopen.	Blijkbaar	is	de	gemeente	eigenaar,	hoewel	alhoewel	alle	par<jen	dit	
onlogisch	en	onprak<sch	vinden	i.v.m.	het	onderhoud.	De	vve	is	met	de	gemeente	in	contact	hierover.	

Dode	bomen	tussen	MacDonalds	en	Onderwijsboulevard	

Zijn	inmiddels	vervangen.	We	hebben	de	gemeente	gevraagd	of	er	in	deze	hoek	nog	wat	extra	
aandacht	aan	de	beplan<ng	kan	worden	gegeven.	

Alterna2eve	route	Jonkerstraat	

Bij	de	start	van	de	bouw	van	Palazzo	is	de	Jonkerstraat	voor	alle	bewonersverkeer	afgesloten.	De	
gemeente	heeK	voor	bewonersverkeer	vanaf	de	Statenlaan	de	route	via	de	Hoflaan,	langs	de	vijver	
naar	de	Magistratenlaan	aangewezen.	Deze	route	wordt	nogal	eens	geblokkeerd	door	geparkeerde	
vrachtwagens,	hoogwerkers	e.d.	en	autoverkeer	dat	in	de	tegengestelde	(verboden)	rich<ng	rijdt,	
waardoor	bestuurders	gedwongen	zijn	te	keren	en	tegen	de	rich<ng	in	weer	terug	te	rijden.	De	
gemeente	is	van	mening	dat	enig	ongemak	‘erbij	hoort’.	Intussen	zullen	we	nagaan	of	het	parkeren	
van	vrachtwagens	bij	MacDonalds	geoorloofd	is.	

Fietsen	bij	de	Westertoren	

Fietsen	van	studenten	werden	kriskras	verspreid	geplaatst	in	de	route	naar	de	ingang	van	de	
Westertoren.	De	bewoners	hadden	daar	last	van	doordat	ze	hun	eigen	voordeur	moeilijk	konden	
bereiken.	Op	hun	en	ons	verzoek	heeK	de	gemeente	wiIe	strepen	aangebracht	die	suggereren	dat	de	
ingang	vrij	moet	blijven	en	deze	simpele	oplossing	werkt	gelukkig	perfect!	



Beukenblokken	Statenlaan	

Dit	onderwerp	staat	al	jaren	op	de	agenda	van	de	wijkschouw.	Sommige	beukenblokken	zien	er	
florissant	uit,	andere	zijn	harts<kke	dood.	Wij	vinden	de	situa<e	zoals	die	nu	is	geen	fraai	gezicht	en	
de	ambtenaar	is	het	daarmee	eens.	Volgens	hem	is	er	een	onderzoek	geweest	waaruit	blijkt	dat	de	
bomen	die	er	ook	staan	het	voedsel	van	de	beuken	wegzuigen,	waardoor	die	niet	goed	kunnen	
groeien.	Ook	is	al	eens	geopperd	dat	de	dode	bomen	vervangen	zouden	worden	door	een	ander	
soort	beplan<ng	die	er	beter	kan	gedijen.	Maar	kennelijk	wordt	er	in	verschillende	rich<ngen	gedacht	
waardoor	de	defini<eve	oplossing	er	nog	niet	is.	Ons	is	beloofd	dat	we	binnenkort	een	oplossing	
kunnen	verwachten.	

Vergroening	Statenlaan	tussen	Prinsenhof	en	Markiezenhof	

Hoewel	de	diverse	vve’s	hebben	ingestemd	met	de	vergroeningsplannen	en	zowel	gemeente	als	
Wijkbelangen	het	plan	van	harte	ondersteunen,	zijn	er	nog	steeds	belemmeringen	die	uit	de	weg	
gewerkt	moeten	worden.	Dat	heeK	te	maken	met	vragen	m.b.t.	de	draagkracht	van	het	garagedek	
waarop	het	groen	geplaatst	zal	worden.	We	hopen	binnenkort	echt	stappen	te	kunnen	zeIen.	

Onkruid	in	de	vijver	

Volgens	de	gemeente	is	dit	onvermijdelijk	en	is	het	niet	te	bestrijden.	Bovendien	helpt	het	mee	aan	
het	tegengaan	van	algengroei.	

Onze	conclusie	

De	ronde	die	we	tweemaal	per	jaar	met	de	wijkregisseur	lopen,	heeK	o.i.	onder	meer	tot	een	flinke	
verbetering	van	het	groen	in	het	Paleiskwar<er	geleid,	in	kwaliteit	en	hoeveelheid.	Daarom	zullen	we	
deze	afspraak	graag	con<nueren	in	de	toekomst.	Wie	een	keer	wil	aansluiten	hierbij,	is	van	harte	
welkom.	De	volgende	schouw	zal	plaatsvinden	in	het	voorjaar.	De	datum	maken	we	nog	bekend.	
Bewoners	die	een	situa<e	willen	aankaarten	en/of	bij	de	wijkschouw	willen	willen	aansluiten	zijn	t.z.t.	
van	harte	welkom.		
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